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Pan 
Dariusz Grodziński
Radny 
Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację ws. festiwalu RapGra informuję, że lokalizacja 
dwudniowego festiwalu jest odpowiednia, ponieważ znajduje się w okolicy, która 
sprzyja frekwencji i dostępności wydarzenia. Miejsce jest dobrze skomunikowane — 
nie ma problemów z dojazdem zarówno transportem publicznym, jak i prywatnym. 
W poprzednich latach odbywały się tam liczne koncerty i wydarzenia muzyczne, 
które spotkały się z pozytywnym przyjęciem mieszkańców, co potwierdza 
społeczną akceptację dla organizacji tego typu imprez. 

Poniżej przedstawiam wykaz kosztów organizacyjnych:
1. Artyści – wynagrodzenie dla artystów głównych, suportów oraz dj-ów. – 

318.000 zł. 
2. Scena wraz z towarzyszącą infrastrukturą – scena, nagłośnienie, oświetlenie,

multimedia, ekrany boczne, efekty specjalne, prompter, wizualizacje, 
backline, noclegi, wyżywienie, wygrodzenie terenu, agregaty, kontenery, 
wc – 419.500 zł. 

3. Produkcja i serwisy – dokumentacja imprezy masowej, ochrona, 
zabezpieczenie medyczne, ppoż, serwis sprzątający, kosze na śmieci, wywóz
śmieci, producent wykonawcy, producent techniczny, zespół produkcyjny, 
zarządzanie projektem, komunikacja projektu, identyfikacja wizualna, foto, 
video, noclegi, wyżywienie – 125.500 zł. 

4. Materiały drukowane – plakaty, banery, plansze, opaski – 10.000 zł. 
5. Aranżacja dodatkowa – płoty lekkie, mojo, namioty, meble backstage, 

aranżacja strefy gastro – 36.000 zł. 
6. Ubezpieczenie i ZAiKS – 41.000 zł. 

Z poważaniem

                                                                                                            

w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek
Wiceprezydent Miasta Kalisza



Kalisz, dn. 23 kwietnia 2025 r. 

 

 

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

 

INTERPELACJA 

W związku z faktem, że zadłużając miasto Kalisz na Giełdzie Papierów Wartościowych 

o kolejne 70 mln zł, jednocześnie wydaje Pan  prawie 1 mln zł na czerwcowy piknik z 

muzyką rap na Polach Marsowych, proszę o dokładny kosztorys planowanej imprezy 

z wyszczególnieniem jej kosztów rodzajowych. 

Pokuszę się tu o refleksję, że bez względu na to jak wiele osób będzie świetnie się tam 

bawić, wydanie miliona złotych z budżetu miasta na jedną imprezę, w trudnej sytuacji 

finansowej miasta, pośród mnóstwa podwyżek opłat i podatków lokalnych, a także w 

ciągłym niedofinansowaniu kaliskich instytucji kultury, jawi się jako nieodpowiedzialna 

rozrzutność. 

Muszę także jako radny z tego okręgu wyborczego zauważyć, że dwudniowy rap 

festiwal nie powinien być lokalizowany pośrodku największego osiedla – sypialni 

Kalisza. I nie chodzi mi tylko o dwudniowe natężenie hałasu.  

Rap, posługujący się często bardzo mocnymi środkami wyrazu słownego, dedykowany 

jest bardzo świadomej i żądnej tego publiczności. Nie powinno się jego mocnymi 

treściami epatować wobec mieszkańców, którzy sobie tego nie życzą lub ze względu 

na swój wiek nie powinny tego typu treści doświadczać.  

Dlatego proszę o rozważenie zmiany lokalizacji wydarzenia, na bardziej wyizolowany 

teren oraz zracjonalizowanie kosztów tego wydarzenia.  

 

/-/ Dariusz Grodziński 

Radny Rady Miasta Kalisza 


